

Sorumlu Yazar / Corresponding Author / المؤلف المقابل		
Üniversitesi / University / جامعة		
Cep Numarası / Mobile Phone / تليفون محمول		
E-Posta / E-mail / بريد إلكتروني		
Makalenin Başlığı / Title of Manuscript / عنوان المخطوطة		
Kabul Tarihi / Acceptance Date / تاريخ القبول		
Yazar Sırası / List of Authors/ قائمة المؤلفين		
Sıra No	Adı-Soyadı / Name – Surname/ اسم اللقب	E-Posta/ E-Mail/ بريد إلكتروني
		İmza/Signature/ إمضاء
		Tarih/ Date/ تاريخ
1		
2		
3		

Yazar(lar) aşağıdaki hususları kabul eder:

The author(s) agrees that:

يوافق المؤلف (المؤلفون) على ما يلي:

-Sunulan makalenin yazar(lar)ın orijinal çalışması olduğunu ve intihal yapmadıklarını,
The manuscript submitted is his/her/their own original work and has not been plagiarized from any prior work,
المخطوطة المقدمة هي أعماله الأصلية ولم يتم سرقتها من أي عمل سابق

-Tüm yazarların bu çalışmaya asli olarak katılmış olduklarını ve bu çalışma için her türlü sorumluluğu aldıklarını,
All authors participated in the work in a substantive way and are prepared to take public responsibility for the work,
شارك جميع المؤلفين في العمل بطريقة موضوعية وهم على استعداد لتحمل المسؤولية العامة عن العمل

-Tüm yazarların sunulan makalenin son halini gördüklerini ve onayladıklarını,
All authors have seen and approved the manuscript as submitted,
لقد اطلع جميع المؤلفين على المخطوطة ووافقوا عليها كما تم تقديمها

-Makalenin başka bir yerde basılmadığını veya basılmak için sunulmadığını,
The manuscript has not been published and is not being submitted or considered for publication elsewhere,
لم يتم نشر المخطوطة ولم يتم تقديمها أو النظر في نشرها في مكان آخر

-Makalede bulunan metnin, şekillerin ve dokümanların diğer şahıslara ait olan Telif Haklarını ihlal etmediğini kabul ve taahhüt ederler.
The text, illustrations, and any other materials included in the manuscript do not infringe upon any existing copyright or other rights of anyone.
لا ينتهك النص والرسوم التوضيحية وأي مواد أخرى مدرجة في المخطوطة أي حقوق نشر حالية أو حقوق أخرى لأي شخص

-Yazarlar, Yayıncının bu fikri eseri, Creative Commons Atıf-GayrıTicari 4.0 Uluslararası (CC BY-NC 4.0) lisansı ile yayınlamasına izin verirler.
The Publisher will publish the content under Creative Commons Attribution-NonCommercial 4.0 International (CC BY-NC 4.0) license.
Creative Commons Attribution-NonCommercial 4.0 International (CC BY-NC 4.0) سيقوم الناشر بنشر المحتوى بموجب ترخيص

-Yazar(lar)ın tüm ticari ve fikri mülkiyet hakları saklıdır.
The Author(s) retain(s) all commercial rights in addition to copyright, and patent rights.
يحتفظ المؤلف (المؤلفون) بجميع الحقوق التجارية بالإضافة إلى حقوق الطبع والنشر وحقوق براءات الاختراع

-Ben/Biz, telif hakkı ihlali nedeniyle üçüncü şahıslarca vuku bulacak hak talebi veya açılacak davalarda Yayıncının ve Dergi Editörlerinin hiçbir sorumluluğunun olmadığını, tüm sorumluluğun yazarlara ait olduğunu taahhüt ederim/ederiz.
I/We indemnify the Publisher and the Editors of the Journals, and hold them harmless from any loss, expense or damage occasioned by a claim or suit by a third party for copyright infringement, or any suit arising out of the for egoing warranties as a result of publication of my/our article.

أنا/نحن نعوض الناشر ومحرري الدوريات، ونحميهم من أي خسارة أو نفقات أو ضرر ناجم عن مطالبة أو دعوى من قبل طرف ثالث بسبب انتهاك حقوق الطبع والنشر، أو أي دعوى تنشأ عن أي خرق للضمانات السابقة. نتيجة لنشر مقالتي/مقالتنا

-Ben/Biz makalede hiçbir suç unsuru veya kanuna aykırı ifade bulunmadığını, araştırma yapılırken kanuna aykırı herhangi bir malzeme ve yöntem kullanılmadığını taahhüt ederim/ederiz.

I/We also warrant that the article contains no libelous or unlawful statements and does not contain material or instructions that might cause harm or injury.

كما أضمن/نضمن أن المقالة لا تحتوي على بيانات تشهيرية أو غير قانونية ولا تحتوي على مواد أو تعليمات قد تسبب ضرراً أو أذى.

-Bu Telif Hakkı Anlaşması Formu tüm yazarlar tarafından onaylanmalıdır. Form farklı kurumlarda bulunan yazarlar tarafından ayrı kopyalar halinde doldurularak sunulabilir. Ancak, tüm imzaların orijinal veya kanıtlanabilir şekilde onaylı olması gerekir.

This Copyright Agreement Form must be signed/ratified by all authors. Separate copies of the form (completed in full) may be submitted by authors located at different institutions; however, all signatures must be original and authenticated.

يجب أن يتم التوقيع/التصديق على نموذج اتفاقية حقوق الطبع والنشر هذا من قبل جميع المؤلفين. يمكن تقديم نسخ منفصلة من النموذج (مكتملة بالكامل) من قبل المؤلفين الموجودين في مؤسسات مختلفة؛ ومع ذلك، يجب أن تكون جميع التوقيعات أصلية وموثقة.

Sorumlu Yazar: Responsible - Corresponding Author / المؤلف المقابل	İmza/Signature/ إمضاء	Tarih / Date / تاريخ
		/...../.....